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Abstract (en)
1. Spray nozzle with hemispherical head comprising two slots (14) which are symmetrically arranged with respect to a plane (X-X) containing the
axis (Y-Y) of the nozzle and the median planes of which are sloping with respect to the said symmetry plane, characterized by the fact that both
slots (14) are arranged so as to produce a common stream, by the fact that the angle (alpha) formed by the median plane of each slot with the
symmetry plane (X-X) lies between 5 degrees and 40 degrees, and by the fact that both ends of the slots (14) are located at the bottom level of the
hemispherical head (12) of the nozzle and spaced from the said symmetry plane.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une buse d'atomisation à tête hémisphérique produisant un jet plat de grande largeur. Le but de l'invention est de réaliser
une buse produisant un jet épais et homogène sur toute sa section. Cette buse est caractérisée en ce qu'elle comporte deux fentes (14) formées
sur la tête hémisphérique (12) et disposées symétriquement par rapport à un plan contenant l'axe (Y-Y) de la buse, en ce que les plans médians
des fentes sont inclinés d'un angle (α) compris entre 5° et 40° par rapport à ce plan de symétrie, et en ce que les deux extrémités des fentes sont
situées approximativement au niveau de la base de la tête hémisphérique et à l'écart dudit plan de symétrie.
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